
Ik denk dat het niet goed is om asielzoekers langs de randweg weg te stoppen. Alhoewel het een 
smalle polderweg lijkt, moet er zwaar vrachtverkeer door. De omgeving (industriegebied en 
buiten een korte voorjaarsperiode lege velden) is troosteloos. 
Er komen vrijwel geen mensen (alleen verkeer wat er langs moet). 
Mensen gaan zich daar vervelen en zitten opgesloten. Het winkelcentrum is vrij ver weg. 
Het is te verwachten dat mensen van doffe ellende maar door de naastgelegen buurten gaan 
zwerven. 
Los van het feit dat er waarschijnlijk al teveel AZC's in Nederland zijn, is het denk ik 
mensonwaardig om asielzoekers weg te stoppen in een kale en ongezellige uithoek van de 
polder. 
Zo neem je geen mensen op in de gemeenschap. 
Het heeft iets weg van het kamp in Calais. 
Vraag is ook waar deze mensen heen moeten nadat ze het kamp mogen of moeten verlaten.  
Krijgen ze uiteindelijk een huis (op kosten van de gemeenschap) en waar dan? 
Met vriendelijke groet, 
Rien Vermeule 
(Vermeerstraat 31) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Geachte heer/mevrouw, 
  
Met veel verbazing hebben ik en nog vele anderen vernomen dat een van de alternatieve locaties 
van een mogelijk, toekomstig AZC Elshof Zuid is. 
  
Wij zijn het hier niet mee eens en ik zal de redenen waarom hieronder aangeven, in de hoop dat 
hier iets mee gedaan wordt. 
  
- Men is niet op de hoogte van het feit dat Elshof Zuid een nieuwbouwwijk is waar nog heel veel 
gebouwd wordt en gebouwd gaat worden. Als hier een AZC komt had een groot deel liever zijn 
huis hier niet gekocht en wordt je buurt heel anders.  
- Via de website waar gestemd kon worden zat een verouderde versie van google maps, er was 
wederom niet zichtbaar dat Elshof Zuid een nieuwbouwwijk is met nog veel aanbouw in de 
toekomst. 
- Veel tegenstemmers/een groot deel tegenstemmers komt niet uit het dorp, het is een spelletje 
welke dorpsbewoners stemmen het meeste tegen een ander dorp. 
- Zeer veel mensen waren niet op de hoogte van dit hele gebeuren, waaronder wij zelf helaas ook 
niet. Er wordt veel gezegd dat er via meerdere kanalen informatie is gegeven. Ik als zeer vaardig 
ICT persoon en iemand die veel nieuws leest en kijkt heb ook niks gehoord totdat er gestemd 
moest worden.  
- Met betrekking tot de toekomst van deze mensen; werkzaam in het onderwijs weet ik uit eigen 
ervaring dat NT2 leerlingen/AZC kinderen niet in het reguliere onderwijs opgenomen kunnen 
worden. In Middenmeer en Den Helder zijn hiervoor voorzieningen, waarom dan een AZC hier?  
  
Tenslotte ben ik van mening dat je in een nieuwbouwwijk geen AZC neer kan zetten. Mensen 
kopen hier huizen met een bestemmingsplan/omgevingsplan en hierop maak je je beslissing. Het 
kan niet zo zijn dat er dan in ene een AZC geplaatst gaat worden. 
  
Ik ben benieuwd wat er met de informatie gedaan gaat worden. 
  
Hopende u bij deze voldoende geïnformeerd te hebben. 
  
Met Vriendelijke Groet. 
  
R Oosterbaan  

 



Goedenavond mensen van de gemeenteraad, 
Enige tijd geleden  las ik in het Noord Hollands Dagblad over een ontwerp prijsvraag voor huisvesting van 
Asielzoekers. 
Wat een geweldig initiatief van de COA om dit voor te stellen. 
U als gemeenteraad heeft voorgesteld om de lokatie onder andere in Anna Paulowna aan de Randweg als 
mogelijke plek voor de Asielzoekers. 
Hoewel ik niet zo blij ben dat er zoveel mensen op één plek moeten wonen. 
  
Echter indien het toch door gaat gebeuren lijkt het me een heel goed plan dat leegstaande kantoorpanden 
tot woningen worden omgebouwd!!! 
Zinvol is het dat architecten uit de gevluchte landen samenwerken met Nederlandse architecten!!! 
Van de ideeën en inzichten kan men leren. 
Hier moet met de slappe grond heipalen in de grond gewerkt worden. 
Op welke manier gebeurt dat in het buitenland?  
welke ervaringen of ideeën kunnen uitgevoerd worden? 
 
 
Wanneer het plan klaar is dan op alle fronten samenwerken. 
Nederlandse metselaars/buitenlandse metselaars Nederlandse timmerlui/ buitenlandse timmerlui Allerlei 
technieken. 
Iedereen op de bouw. 
Kunstenaars/wetenschappers/geleerden. 
Laat de Buitenlanders alstublieft meewerken! 
Het is ongezond om af te wachten! 
 
Ik weet dat destijds in Roemenië het Paleis in Boekarest is gebouwd en dat er voor de eerste keer een 
samenwerking plaats vond tussen alle disciplines van dat land. 
Wat wij er ook van vinden maar kunstenaars hebben elkaar toen gevonden in een land waarin iedereen 
chef pretendeert te zijn. 
Zo kan men de taal en cultuur leren van de Nederlanders (moet wel eerst een tolk bij) 
 
 
Ik zing op het Wereldvrouwenkoor ALOMTONEN Dit heeft mij meer begrip bijgebracht voor andere 
culturen. 
Het is een rijkdom om met zoveel vrouwen uit de diverse landen om te gaan. 
Heb een moslim begrafenis bijgewoond en mochten zelfs met toestemming van de Imam zingen bij de 
baar. 
 
  
hartelijke groet 
mevr. Gé de Grooth 

 



Beste leden van de gemeenteraad, 
>  
> Allereerst wil ik even zeggen dat ik weet dat de beslissing of er wel of niet een AZC komt, al genomen is, 
daar gaat deze mail niet over.  
>  
> Waar ik veel moeite mee heb is hoe deze stemming onder de burgers is verlopen en de conclusie die 
hier aan verbonden is. 
>  
> 1. Het is gebleken dat er alleen gekeken is naar het aantal stemmen voor en tegen op de site Argu, niet 
naar de argumenten, dat blijkt aan de antwoorden die u collega gegeven heeft op de berichten op 
Facebook.  
>  
> 2. U een hele groep burgers zonder computer of dit niet zelf kunnen, uitsluit bij deze belangrijke 
beslissing.  
>  
> 3. Er bij de locatie Elshof zuid (de woonwijk) een verouderde kaart van google maps staat. Hier zijn geen 
wegen en huizen op te zien en het daardoor ten onrechte lijkt dat Elshof zuid een leeg stuk land is. Dit was 
met het stemmen met de telefoon het enige wat er te zien was van de locatie. 
> Op mijn verzoek heeft de gemeente deze kaart geruild voor een satellietbeeld, helaas had toen 2/3 al 
gestemd. Ook zijn er sindsdien bijna geen argumenten voor meer bij gekomen. De verouderde 
plattegrond is nog steeds niet veranderd. Erg onzorgvuldig, geen goede peiling dus.  
>  
> 4. Er dus niet gekeken is naar goed onderbouwde argumenten, waar wel meerdere malen naar gevraagd 
is.  
> Alleen voor of tegen is wat al te gemakkelijk. Zo van als het maar niet bij mij is.  
>  
> 5. Waarom niet gekeken naar de beste locatie in Niedorp, zijn die alle 3 niet geschikt? En gekeken naar 
de beste van AP? En de 2 die overblijven vergelijken met de locaties op Wieringen en Robbenplaat op 
basis van argumenten. Dat lijkt mij eerlijker.  
>  
> Ik hoop dat u dit in uw afweging mee neemt. 
>  
> Met vriendelijke groet, 
>  
> Ada Jongejan 
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